
Motion 1 

Hej 
Jag vill här med lämna en motion/förslag. Jag tycker vi ska sluta klippa ängen väster om 
Dalstugan och även längre upp på Vänster sida om Hemmesta Dalväg ungefär i höjd med 
Hallonvägen. Vi ska självklart fortsätta klippa de gångvägar över ängarna som trampats upp 
genom åren, breda fina gångar. Vi borde då också så blomfrön allt för: Gräsmattor som klipps 
kort har få växtarter och kan ses som en slags gröna öknar, naturområden som begränsar den 
biologiska mångfalden. 

Forskningen på SLU visar att det finns stora vinster med att inte klippa gräsmattan så ofta. 

– Det går åt mindre energi och mångfalden av växter och djur ökar. Om gräsmattan får växa 

ostört under en längre tid börjar arter som vitklöver, kärringtand, humlelusern och brunört att 

trivas. Många blommor gynnar i sin tur andra arter såsom pollinerande och fröätande insekter, 

påpekar Jörgen Wissman. 

Så det som talar för att låta en del gräsmattor bli ängar är att kostnaderna sänks, utsläppen av 

växthusgaser och partiklar minskar, och att livsbetingelserna för djur och insekter ökar. 

Vänliga hälsningar 

Tina Lundgren 

 


